
Zápisnica č. 5/2024 
zo zasadnutia VV KBT zo dňa 17.06.2024

Prítomní: Mária Lörincová, Miroslav Svítek, Miloslav Kubla, Ladislav Bimbo, Jozef Polomský
Kontrolná komisia: Juraj Zentko, Jana Hajdúchová, Miroslav Hrdina 
Neprítomný: -

Program:
1) Privítanie
2) Predstavenie členov KoK a informácia o ustanovujúcom zasadnutí Kontrolnej komisie - Lörincová
3) Kontrola plnenia úloh - Svítek
4) Aktuálny počet individuálnych členov a stav objednávania známok KST 2024 - M. Kubla
5) Zabezpečenie výstupov na Veterlín a Čelo - Svítek
6) Informácia o VZ KST - Lörincová
7) Rôzne
8) Záver

Bod 1 – Privítanie   
Zasadnutie VV KBT otvorila predsedníčka VV KBT, ktorá privítala všetkých prítomných a 

navrhla za zapisovateľa seba, s čím všetci súhlasili.
Na zasadnutí boli prítomní aj novozvolení členovia kontrolnej komisie a tí sa na úvod 

predstavili Výkonnému výboru.

Bod 2 - Predstavenie členov KoK a informácia o ustanovujúcom zasadnutí Kontrolnej komisie 
Predsedníčka Mária Lörincová informovala výbor KBT o stretnutí členov KoK KBT, ktoré sa 

uskutočnilo 15.05.2024. Na stretnutí sa zúčastnil aj predošlý predseda pán Ján Molnár a oboznámil 
novozvolených členov s ich úlohami a prisľúbil pomoc, v prípade potreby.
Nakoniec stretnutia si členovia komisie v tajnom hlasovaní zvolili predsedu a stal sa ním pán Juraj 
Zentko. 

Bod 3 - Kontrola plnenia úloh 
Podpredseda Miroslav Svítek konštatoval, že všetky termínované uznesenia č. 1- 24 a úlohy z 

nich vyplývajúce boli splnené

Bod 4 - Aktuálny počet individuálnych členov a stav objednávania známok KST 2024 
Hospodár pán Miloslav Kubla  informoval že:

Známky pre tento rok si kluby objednali v počte 1633 + 2 známky na chaty, v nasledujúcom členení:

1062 – základné členské
   59 – Deti
   93 – študenti
 198 – dôchodcovia do 69 rokov
 195 – dôchodcovia nad 70 rokov
   26 – ZŤP

Individuálnych členov je 56 v tomto členení:
37 – základné členské
  6 – Deti
13 – študenti
  4 – dôchodcovia do 69 rokov
  4 – dôchodcovia nad 70 rokov
  2 – ZŤP



Na účte vo FIO banke máme 21 126,81€ a v pokladnici 88,25€.

Klub HIKEMATES urgoval objednanie a dodanie členských známok. Poskytol síce potvrdenie 
o prevode k objednávke členských známok ale platba nebola niekoľko dní pripísaná na náš účet. 
Pán hospodár postupoval vo veci správne a napriek urgencii počkal, kým budú peniaze pripísané na 
účet KBT.   

Ďalej podotkol že klub SEWAS si doteraz neobjednal ani jednu známku. 
Návrh uznesenia 25/24 - Pani predsedníčka má kontaktovať jeho predsedu a zistiť príčinu  
neobjednania známok KST.
T: 30.6.2024
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 25/24 bolo schválené

Bod 5 - Zabezpečenie výstupov na Veterlín a Čelo 
Pán podpredseda informoval o pripravovaných augustových výstupoch na Veterlín a Čelo rámci 

plnenia OTO 13 malokarpatských 700-viek. Nakoľko je zatiaľ málo prihlásených účastníkov, žiada 
pani predsedníčku o spropagovanie prostredníctvom mailov na predsedov klubov.   Termín uzávierky 
prihlášok  je  30.6.  Po  tomto  termíne  bude  počet  prihlásených  známy  a  pán  podpredseda  bude 
kontaktovať pána riaditeľa CHKO, aby sa s ním dohodol o zabezpečení sprievodnej osoby.

OTO 24 vrcholov Bratislavského samosprávneho kraja splnilo 370 turistov
VTO 13 malokarptských 700-stoviek splnilo 161 turistov

Pán  podpredseda  Miroslav  Svítek  hovoril  aj  o  pripravovanom školení:  12.-15.9.2024  bude 
špeciálna časť školenia pešej turistiky a informoval o zničenej značke na vrchole Klokočiny.

Bod 6 - Informácia o VZ KST

Predsedníčka informovala o pripravovanom VZ KST, koré sa uskutoční v auguste 2024.
Dvaja štatutári sa vzdali svojich funkcií a ich nová voľba musí byť uskutočnená prezenčnou voľbou.
Má za úlohu informovať kluby a zároveň ich požiadať o návrhy na kandidatúru na uvolnené pozície a 
tiež na doplnenie niektorých komisií. VV BT schvaľuje kandidatúru J. Polomského za člena majetkovej 
komisie a M. Svíteka za člena disciplinárnej komisie. 

Návrh uznesenia 26/24 - Pani predsedníčka skontaktuje kluby a požiada ich o návrhy na uvoľnené  
posty podpredsedov pre ekonomiku a legislatívu a následne predsedníčka pošle nominácie na ústredie 
po schválení (elektronickom) VV KBT.
T: 30.6.2024
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 26/24 bolo schválené

Návrh uznesenia 27/24 - VV BT schvaľuje kandidatúru J. Polomského za člena majetkovej komisie a 
M. Svíteka za člena  disciplinárnej komisie. 
Za: 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 27/24 bolo schválené



Pán podpredseda Miroslav Svítek opustil zasadnutie VV KBT

Návrh uznesenia 28/24 - VV KBT schválil uznesením 11/2024 sumu 50,00 € na občerstvenie na VZ KBT 
2024  a poveruje predsedníčku KBT, Máriu Lörincovú jeho zabezpečením.  Preplatiť čerpanie vo výške 43,40€ 
Lorincovej.
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Uznesenie 28/24 bolo schválené

Návrh uznesenia 29/24 – VV KBT schválil uznesením 24/2024 preplatiť náklady na usporiadanie 
Zlanenie MDD do výšky 100€  - preplatiť čerpanie vo výške 97.50€ Slovnaft 
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 29/24 bolo schválené

Návrh uznesenia 30/24 - VV KBT schválil uznesením 18/2024 zakúpenie 4 vlajočiek KST, na základe
toho schvaľuje preplatiť 12€ za 4 vlajočky KST p. Lorincovej
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 30/24 bolo schválené

Návrh uznesenia 31/24 – preplatiť poštovné 17.10 € Lorincove, z dokladov v čiastkach 14,40€+0,90€ 
a 1,80€ 
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 31/24 bolo schválené

Návrh uznesenia 32/24 – preplatiť poštovné 3,80 €  Lorincovej (Štefanovič 1,80€ a 2,00€) 
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 32/24 bolo schválené

Návrh uznesenia 33/24 – preplatit poštovné 0,90€  - Lorincovej, (rozdiel medzi dobierkou a vrátenou 
čiastkou 5,90€-4,20€)
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 33/24 bolo schválené

Návrh uznesenia 34/24 – preplatiť náklady na usporiadanie turistického pochodu CIK CAK, 
usoriadaného TK Štart -  100 € - Lorincovej
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0



Uznesenie 34/24 bolo schválené

Návrh uznesenia 35/24 – preplatiť výdavky na zasadnutie VV KBT zo dňa 29.04.2024 vo výške 61.80 
€ - bolo to už preplatené a vo FIO banke označené ako uznesenie 22/24  
Za: 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie 35/24 bolo schválené

Zapísala : Lörincová
Korigoval: Kubla


